
           PROJEKT 

UCHWAŁA   Nr    /XXXVII/14 

 

Rady   Miasta   Milanówka  

 

 z dnia      maja 2014 r. 
 

 

 

w sprawie: rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Milanówka 

 

 

 

 Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2013 r. poz.594, 645 i poz.1318) w związku z art. 229 pkt 3 Kodeksu postępowania 

administracyjnego (Dz. U. z 2013 r., poz. 267 ze zm.), po rozpatrzeniu skargi na Burmistrza Miasta 

Milanówka z dnia  28.03.2014 r. (data wpływu do Urzędu Miasta 31.03.2014 r.) zarejestrowana pod 

numerem 2269/2014 - Rada Miasta Milanówka uchwala, co następuje: 

 

 

 

§ 1 

Skargę z dnia 28.03.2014 r. (data wpływu do Urzędu Miasta dnia 31.03.2014 zarejestrowana pod 

numerem 2269/2014) - uznaje się za zasadną. 

 

 

§ 2 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Miasta Milanówka, zobowiązując do 

przygotowania odpowiedzi i do przesłania skarżącemu odpisu niniejszej uchwały wraz 

z uzasadnieniem. 

 

 

 

§ 3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

         Przewodnicząca 

             Rady Miasta Milanówka 

 

                 mgr Maria Sobczak 
 

 

 

 



U Z A S A D N I E N IE                       Projekt     

 

W dniu 28.03.2014 (data wpływu 31.03.2014) wpłynęła skarga o nr 2269/2014 na działalność 

burmistrza Jerzego Wysockiego dotyczącą „ funkcjonowania Biuletynu Miasta Milanówka”. 

 Skarżący stwierdza, iż „95% jak zresztą zawsze numeru 1/2014 poświecone zostało promocji 

działalności burmistrza Jerzego Wysockiego i jego pracowników, zupełnie pominięto działalność 

Rady Miasta Milanówka. Działo się tak wiele, dlaczego zawsze pomijane są informacje i stanowiska 

Komisji Rewizyjnej, Komisji Kultury, Komisji Praworządności.. właściwie wszystkich komisji.” 

Komisja Rewizyjna większością głosów uznała wniosek za zasadny ponieważ zarówno w tym 

numerze Biuletynu Miasta Milanówka jak i w poprzednich charakter i proporcje zawartego materiału 

są takie jak to opisuje skarżący. Zarówno na zebraniu Komisji Kultury z dn. 24.03.2011r.  i z dn. 

17.05.2011 r. postulowano  aby Biuletyn MM jako pismo finansowane z budżetu Miasta zawierał 

informacje o pracach Rady Miasta a nie tylko Urzędu, jak również takie uwagi zgłoszono na Sesji 

RM z 24.05.20011r.  Argument władz Miasta o braku środków na reorganizację wydawania pisma 

nie jest przekonujący jeśli chodzi o charakter merytoryczny wydawnictwa  –  Biuletyn powinien 

zawierać informacje o działaniach Komisji Rady Miasta tak samo jak o działaniach Burmistrza i 

podległego Mu Urzędu.   

Skargę uznano za zasadną  
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